

Akhbar mahaSISWA

Idealistik Realistik

• Keluaran OKTOBER 2005 • email: rusdy@putra.upm.edu.my



**UPM lancar
kempen budi
bahasa**

• Muka 16



**Golongan muda
hayati erti
kemerdekaan**

• Muka 13



**Seminar
Kaunseling UPM**

• Muka 18

Fadly berjaya tanpa dorongan

Oleh:
LEELAWATI SUBRAMANI (Pelatih FBMK)

TENTU pembaca dapat meneka siapakah siswa pilihan *Tribun Putra* keluaran kali ini. Wajahnya pernah menghiasi dada akhbar tempatan Ruangan Personaliti kita pada kali ini menampilkan seorang jaguh di arena bola sepak, Mohd Fadly Mansor atau lebih dikenali sebagai Fadly yang juga merupakan mahasiswa tahun pertama Ijazah Sarjana Muda Pendidikan Jasmani.

Bakat anak kelahiran Jitra, Kedah ini terserlah seawal usia sembilan tahun ketika menerima pendidikan awal di Sekolah Kebangsaan Jitra. Pada tahun 1997, Fadly berjaya mengambil bahagian dalam pasukan bola sepak mewakili Kedah bawah 12 tahun.

Pada tahun seterusnya, Fadly menyertai Akademi Bola Sepak Kedah dan Piala Milo, Piala Presiden dan Piala Nike Asia Pasifik pada tahun-tahun berikutnya sehinggalah menyertai piala Al-Wahdah di Arab Saudi pada tahun 2002.

Perjuangan Fadly terbatas di situ apabila bahagian lututnya mengalami kecederaan dalam satu perlawanan bola sepak. Tanpa berputus-asa Fadly kembali menampilkan aksi hebatnya di padang bola sepak setelah berehat kian lama. Kini Fadly berlatih bersungguh-sungguh setiap petang untuk menjayakan hasrat dan kepercayaan Universiti Putra Malaysia (UPM).

"Walaupun saya pernah mengalami kecederaan pada lutut dua tahun yang lepas namun saya berkeyakinan saya boleh lakukan yang terbaik dalam perlawanan akan datang", kata Fadly, mahasiswa tahun pertama yang menjadi taruhan UPM dalam saingan Celcom Unileague yang bermula pada akhir bulan Ogos, baru-baru ini.

"Memang sewaktu usia kanak-kanak saya sering dimarahi ibu saya sebab asyik bermain bola sahaja. Namun kemarahan itu tidak mematahkan semangat saya untuk menceburi bidang ini," jelas Fadly yang mencapai kejayaan ini tanpa dorongan sesiapa.

Fadly berasa bersyukur kerana semua kelas untuk semester ini diadakan pada waktu pagi. Fadly lebih suka belajar pada awal pagi selepas sembahyang subuh dan kemudiannya menghadiri kuliah manakala pada sebelah petang Fadly sentiasa berada di padang depan Kolej Canselor mengikuti latihan bola sepak atau aktiviti sukan lain.

Jejaka berusia 20 tahun yang gemar memakai jersi bernombor sepuluh ini berkata bahawa dia lebih suka belajar secara berkumpulan sewaktu peperiksaan. "Kalau hari biasa saya masih belajar seorang sebab kawan-kawan tidak bangun awal pagi," katanya dengan nada gurauan.

■ Lihat muka surat 10

“Memang sewaktu usia kanak-kanak saya sering dimarahi ibu saya sebab asyik bermain bola sahaja. Namun kemarahan itu tidak mematahkan semangat saya untuk menceburi bidang ini,”



“Kalau ada masa lapang saya lebih suka melibatkan diri dalam aktiviti sukan atau bersosial. Kalau nak keluar itu jaranglah sebab ia melibatkan duit, tetapi sekali-sekala ada keluar jugalah,” sambung anak kedua daripada lima adik-beradik itu yang bersikap jimat-cermat itu.

Pada pendapatnya seorang mahasiswa cemerlang perlu ada keseimbangan dari segi akademik dan sukan. “Saya rasa seorang yang melibatkan diri dalam sukan lebih bersosial dan suka berkomunikasi dan pastinya ada ramai kawan di sini. Dengan itu hendak minta tolong pun senang,” tambahnya lagi.

Selain itu, Fadly turut menyatakan kemudahan sukan di UPM tiada bandingannya. Namun demikian, kadangkala Fadly dan juga pemain lain terpaksa membawa bola sendiri sebab kunci bilik peralatan dipegang oleh Ketua Unit Sukan.

Fadly berasa bangga untuk menjadi seorang guru. “Dari dahulu lagi saya bercita-cita untuk menjadi seorang guru. Seorang guru perlu ada sikap-sikap seperti kesabaran, berdedikasi dan kemampuan untuk berkomunikasi dengan pelajar-pelajarnya. Saya rasa saya memiliki sikap-sikap tersebut,” ujar Fadly dengan penuh keyakinan.

Selain daripada bidang sukan Fadly lebih suka melibatkan diri dalam penulisan skrip atau berminat menjadi seorang pengarah. “Saya paling tak suka berlakon sebab saya ini pemalu sebenarnya,” katanya dengan senyuman manis.

Anak kelahiran Jelapang Padi ini suka mencari ketenangan di kawasan sawah padi. “Saya suka ketenangan,” katanya.

“Selepas berhijrah ke sini saya sanggup pergi ke puncak bukit Komenwel di Bukit Jalil untuk menghayati ketenangan sewaktu menghadapi tekanan atau tegangan,” tambahnya lagi.

Akhir sekali Fadly menasihatkan mahasiswa UPM supaya cuba meluangkan sekurang-kurangnya sedikit masa untuk bersukan setiap hari.

“Saya dapat datang ke sini disebabkan sukan. Sukanlah yang tolong saya banyak!”, katanya dengan sikap rendah diri.

“Dari dahulu lagi saya bercita-cita untuk menjadi seorang guru. Seorang guru perlu ada sikap-sikap seperti kesabaran, berdedikasi dan kemampuan untuk berkomunikasi dengan pelajar-pelajarnya. Saya rasa saya memiliki sikap-sikap tersebut,”

